

# 基督教宣道會錦綉幼稚園/幼兒學校通告(第 20/21-37 號)

## 有關拍攝證件相片事宜

敬啟者：

本校特約拍攝公司於 3 月 25 日(星期四)到校為學生拍攝證件相片，家長可自由選擇參加與否。詳情如下：

(一) 學生證件相壹打(12 張) - 港幣\$22 元正(以備作新學年之用，1.5" x 2" 彩色學生相片，無底片)。

(二) 該天學生請穿著整齊夏季校服、白色短襪及黑皮鞋。

請家長於 3 月 18 日(星期四)或之前填妥回條連同有關費用交給班主任，以便統籌辦理。家長如對上述安排有任何查詢，可致電本校 2471 6461 與周小姐聯絡。

另如該日不參與拍攝證件相之學生，請於 6 月 30 日(星期三)前繳交 1.5" x 2" 彩色學生相片 12 張(必須穿著整齊夏季校服)交回班主任，背面寫上學生姓名，以便老師預備新學年之用。

此 致

各 家 長

基督教宣道會錦綉幼稚園/幼兒學校



校長 林琮美 啟  
林琮美

2021 年 3 月 12 日

## 回 條

敬覆者：

本人知悉第 20/21-37 號通告之內容。

本人將( 會 / 不會)委託 貴校代安排辦理有關敝子弟拍攝彩色學生證件相壹打，並附上\$22 元正，敬希查收。

此 覆

基督教宣道會錦綉幼稚園

學生姓名：\_\_\_\_\_ 班 別：\_\_\_\_\_

家長簽署：\_\_\_\_\_ 日 期：\_\_\_\_\_

## C. & M. A. Fairview Park Kindergarten/ Nursery School Notice(20/21-037)

### Student Photo Services

March 12, 2021

Dear Parents :

We will be having student photos taken on 25<sup>th</sup> March, 2021(Thursday) through, an appointed photography company. The photo service is voluntary and parents may feel free to make your own decision. Details of the photo service are as following:

1. ID photo : HK\$ 22(For use in the coming school term, 1.5 inch x 2 inch color photo, no film).
2. Students should wear the summer uniform, white socks and black shoes.

**Please return the slip and submit the fee by 18th March, 2021(Thursday).**

If parents have any questions, please call our school at 2471 6461 to Miss Chow, thank you!

Students who do not wish to use the photo service need to submit a dozen 1.5 inch x 2 inch ID color photos to the class teacher (wear tidy summer school uniform), and write the student's name at the back of the photos. Please return to the class teacher on 30<sup>th</sup> June, 2021 (Wednesday).

Yours sincerely,



Helen Lam  
Lam King Mei Helen  
The Principal

----- ✂ -----

### Reply slip

To: C. & M. A. Fairview Park Kindergarten/ Nursery School

This is to acknowledge receipt of the notice 20/21-037.

I  will take /  will not take the Student ID photo. I enclose \$ 22 for the student ID photo.

Student's Name: \_\_\_\_\_

Class: \_\_\_\_\_

Parent's Signature: \_\_\_\_\_

Date: \_\_\_\_\_